
  
 

TLAČOVÁ  SPRÁVA  SMF č. 15 / 2012                                                        
                                 

DOTÁCIE MŠVVaŠ SR PRE ROK 2012  

- REAKCIA NA ČLÁNOK V NOVOM ČASE 17.02.2012 

 

   V piatok 17.2.2012 bol v denníku Nový čas uverejnený článok: "Návrh na zmenu financovania 
športu: Konečne nejaký systém !".  V článku auto podáva výklad k novému systému finacovania 
športu zo strany Ministerstav školstva, vedy, výskumu a športu SR a uvádza tabuľky výšky 
dotácii športovým zväzom, ktoré však nevychádzajú z pravdivých údajov. 

    Nakoľko sme boli k danej problematike dopytovaný členskou základňou SMF, považujeme za 
povinnosť opraviť  niektoré údaje z predmetného článku a informovať členov SMF a priaznivcov 
motocyklového športu o súčasnej situácii v otázke dotácii SMF pre rok 2012. 

   V tabuľke "Dotácie športovým zväzom v roku 2011 a 2012" je jednak nepravdivo uvedený 
údaj výšky dotácie pre motocyklový šport v roku 2011, nakoľko v tabuľke je suma 63.500 € a 
podľa uzatvorenej zmluvy sme v roku 2011 dostali dotáciu vo výške 63.900€. 

   Údaj o výške dotácie pre rok 2012 je v súčasnej dobe taktiež nepravdivý, nakoľko k 20.2.2012 
má Slovenská motocyklová federácia s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR 
uzatvorenú zmluvu na dotáciu vo výške 44.400€, pričom z uvedenej dotácie je suma 37.610€ 
viazaná na štátnu reprezentáciu a činnosť zväzu a suma 6.790€ na talentovanú mládež. 

   Nevieme, kde autor predmetného článku čerpal informácie, nakoľko na web stránke MŠVVaŠ 
SR, v sekcii šport/Finacovanie: http://www.minedu.sk/index.php?lang=sk&rootId=7294 sú 
uverejnené údaje, ktoré potvrdzujú nami uvedené  sumy v predchádzajúcom odstavci a nie údaje 
z článku. 

   SMF nemá z MŠVVaŠ SR ani žiadnu informáciu o konenčej výške tohtoročnej dotácie a preto 
v súčasnej dobe vychádzame len zo zmluvne uzatvorenej dotácie vo výške 44.400€. Taktiež nám 
nebola oznámená ani výška dotácii na významné podujatia v roku 2012, tak ako to bolo v 
predchádzajúcich rokoch. 

   Danú problematiku budeme naďalej podrobne sledovať a o prípadných zmenách budeme 
motocyklovú verejnosť obratom informovať. 

 
 
sekretariát SMF, 21.02.2012 

                      
    
 

 
     
 
    

 
 



 
 
 

 

 
 
 
 
 


